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The paper is devoted to the analysis of π−-meson production in p + p, n + p, p + C, and
π− + C reactions at different projectile energies. The description of these processes is important
in understanding the structure of nuclear matter. A method based on a relativistically invariant
variable introduced by us is applied. This method allows one to observe a regularity in π−-meson
production for a wide set of reactions at different energies in terms of the relativistically invariant
target-mass variable. This gives grounds to assume that this representation has a predictive power
and can be used in analysis of existing experimental data and planning experiments at the NICA
accelerator complex.

Работа посвящена анализу рождения π−-мезонов в реакциях p+ p, n+ p, p+ C и π− + C
при различных энергиях налетающих частиц. Описание данного процесса важно с точки зре-
ния понимания структуры ядерной материи. Используется метод, основанный на предложенной
нами релятивистски-инвариантной переменной. Данный метод позволил обнаружить законо-
мерность в рождении π−-мезонов для широкого набора реакций в терминах релятивистски-
инвариантной переменной — «массы мишени». Это дает основания предполагать, что данное
представление обладает предсказательной силой и может быть использовано как для анализа
имеющихся экспериментальных данных, так и для планирования экспериментов на ускори-
тельном комплексе NICA.
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